
ایلام

لغو مجوز 3 دفتر خدمات مسافرتی 
و گردشگری در قزوین

معاون گردش��گری می��راث فرهنگی، صنایع 
دس��تی و گردش��گری اس��تان قزوین گفت: در 
راستای انجام اقدامات نظارت بر نحوه فعالیت دفاتر 
خدمات مسافرتی، مجوز فعالیت 3 دفتر خدمات 
مس��افرتی و جهانگردی در این استان لغو شد. به 
گ��زارش فارس به نق��ل از روابط عمومی اداره کل 
میراث فرهنگی و گردش��گری استان قزوین، نادر 
محمدی اظه��ار کرد: دفاتر خدمات مس��افرتی، 
بازوان فعال و قوی در جذب گردشگر هستند که 
باید از برنامه های روزآمد بهره مند شده تا بتوانند 
در ب��ازار اقتصادی به فعالیت خ��ود ادامه دهند. 
وی افزود: این امر با تدوین برنامه منسجم و ارائه 
راهکارهای علمی برای سفر متناسب با قشرهای 
مختلف جامعه محقق می شود. معاون گردشگری 
می��راث فرهنگی، صنایع دس��تی و گردش��گری 
اس��تان قزوین بیان کرد: به منظور رعایت قوانین 
و در راستای انجام اقدامات نظارت بر نحوه فعالیت 
دفاتر خدمات مس��افرتی و برخورد قاطع با مراکز 
متخلف گردشگری، مجوز فعالیت 3 دفتر خدمات 

مسافرتی و جهانگردی در قزوین لغو شد.  

صادرات 89 قلم کالا 
از همدان به 26 کشور جهان

رئیس صنعت، معدن و تجارت همدان از صادرات 
89 قلم کالا در 7 ماه امسال از گمرک استان به 26 
کشور جهان خبر داد. حمیدرضا متین در گفت وگو 
با فارس، اظهار کرد: 89 قلم کالا در 7 ماه امس��ال 
از گمرک اس��تان همدان به دیگر کشورهای جهان 
صادر شده است. وی با بیان اینکه این کالاها به 26 
کشور جهان صادر شده، عمده ترین کالاهای صادره 
را به کشورهایی چون آلمان، انگلستان، آلمان، ایتالیا، 
روسیه، اوکراین، بلغارستان، مجارستان و صربستان 
دانس��ت. رئیس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت 
همدان گفت: کشورهای لهستان، رومانی، بلاروس، 
ترکمنستان، گرجس��تان، قزاقس��تان، ارمنستان، 
مال��زی، چین، هند، ترکی��ه، امارات، قط��ر، عراق، 
پاکستان، افغانستان و اتیوپی نیز از دیگر کشورهای 
دریافت کننده کالاهای صادراتی همدان بودند. وی 
افزود: این میزان صادرات در مدت مشابه سال قبل 
179 قلم کالا بوده که از استان به 23 کشور جهان 
صادر ش��ده بود. متین با بیان اینکه افزایش میزان 
صادرات به دیگر کشورها از برنامه های سازمان است، 
ابراز داشت: در پی افزایش کشورهای هدف صادرات 
هس��تیم تا از این طریق ارزآوری بیش��تری را برای 

کشور و همچنین استان رقم بزنیم.

آفت زغالی همچنان 
جان جنگل های زاگرس را می گیرد

مدی��رکل مناب��ع طبیعی و آبخیزداری اس��تان 
ایلام با بیان اینکه علاوه بر آفت زغالی، خشکس��الی 
و ریزگرده��ا ه��م در خش��کیدگی درخت��ان بلوط 
جنگل های زاگرس نقش داشته  است، گفت: عملیات 
بهسازی برای احیای جنگل های این استان در حال 
انجام است. خیرالله آذرکردار، مدیرکل منابع طبیعی 
و آبخیزداری استان ایلام در گفت وگو با فارس، درباره 
وضعیت جنگل های این استان، گفت: در چند سال 
اخیر ورود ریزگردهای کشورهای همسایه از جمله 
عراق در میزان خش��کیدگی جنگل ه��ا و درختان 
بلوط این ناحیه نقش زیادی داشته است. وی با بیان 
اینکه ریزگردها با پوشاندن روزنه ها مانع تنفس گیاه 
می ش��وند، گفت: علاوه بر آفت زغالی، کمبود بارش 
در سال های اخیر خشکیدگی درختان جنگل های 
زاگرس را تشدید کرده است. مدیرکل منابع طبیعی 
بیان داشت: عملیات بهسازی و هرس سرشاخه های 
درختان بلوط خشکیده برای ایجاد تعریق بیشتر در 
درختان در سطح 11 هزار هکتار از جنگل های این 
اس��تان در حال انجام است. وی افزود: همچنین در 
پای درختان بلوط تشتک هایی را ایجاد کرده ایم که 
هر کدام از این تشتک ها در صورت بارندگی بین 1/5 
تا 2 مترمکعب آب را در خود جای می دهد و به این 

ترتیب ریشه درخت سرزنده می ماند.  

پلمب چاه های غیرمجاز در جیرفت
مدیر امور آب منطقه ای شهرستان جیرفت گفت: 
در س��ال جاری با پلمب 115 حلقه چاه غیرمجاز در 
سطح استان کرمان رتبه دوم را به دست آوردیم.  به 
گزارش فارس، حمید علیدادی در جلس��ه ش��ورای 
حفاظ��ت از منابع آب گفت: در گذش��ته سیاس��ت 
مسؤولان توس��عه کش��اورزی بود اما در این زمینه 
مقاوم��ت کردی��م و اج��ازه حفر چاه جدی��د صادر 
نش��د. وی با تاکید بر اینک��ه از این پس اجازه حفر 
چاه های غیرمجاز را به کس��ی نمی دهیم، ادامه داد: 
با همکاری فرمانداری و دستورهای قاطع دادستانی 
در س��ال جاری با پلمب 115 حلقه چاه غیرمجاز در 
سطح استان کرمان رتبه دوم را به دست آوردیم. وی 
تصریح کرد: هم اکنون 2 گروه گشت برای شناسایی 
چاه های پروانه دار در دشت جیرفت فعال هستند که 
توانستند، 70 حلقه چاه را که دارای برداشت بیش از 
حد مجاز خود بوده ، شناسایی کرده و اخطار دهند. 
علیدادی افزود: تدابیر لازم اندیش��یده شده تا ابتدا 
برای این 70 حلقه چاه پروانه دار که برق دار هستند، 
کنتور حجمی نصب شود تا از هرگونه تنش اجتماعی 

و برخورد قضایی جلوگیری به عمل  آید. 

قزوین

وطن 12

با وجودی که راه اندازی راه آهن غرب 
 کشورکمک ش��ایانی به توسعه منطقه 
می کند و مس��ؤولان نیز بر اتمام هرچه 
زودت��ر این پروژه مه��م تاکید دارند اما 
خط ریلی غرب کشور همچنان نیازمند 
اعتبارات لازم است که متاسفانه کمتر 
مورد توجه قرار می گیرد. نماینده مردم 
کرمانشاه در مجلس ش��ورای اسلامی 
گفت: دولت اگر تدبیر داش��ته باش��د 
باید در بودجه 94 توجه بسیار ویژه ای 
به پ��روژه راه آهن غرب کش��ور کند و 
آن را در اولوی��ت برنامه های خود قرار 
دهد. سیدس��عید حیدری طیب درباره 
وضعی��ت پ��روژه راه آهن غرب کش��ور 
اظهار کرد: پروژه راه آهن غرب کش��ور 
یک��ی از حس��اس ترین و حیاتی ترین 
پروژه های کش��ور برای رونق و توسعه 
همه جانبه اس��ت. وی افزود: این پروژه 
هرچه زودتر ب��ه مرحل��ه بهره برداری 
برس��د یقینا به نفع خود دولت خواهد 
بود، چرا که می توان از طریق آن منطقه 

را توس��عه داد. نماینده مردم کرمانش��اه در مجلس 
ش��ورای اس��لامی گفت: اگر می خواهیم وابس��تگی 
اقتصاد کش��ور به نفت کم شود باید مبادلات تجاری 
خود را افزایش دهیم و برای افزایش مبادلات تجاری 
یکی از بهترین راه ها داش��تن خطوط ریلی است که 
اینگونه اقدامات را تس��هیل می کن��د. وی ادامه داد: 
وجود خط آهن در غرب کش��ور یکی از اساسی ترین 
کارهایی اس��ت که دولت باید هرچه س��ریع تر آن را 
انجام دهد. نماینده مردم کرمانشاه در مجلس شورای 
اسلامی به قول های معاون اول رئیس جمهور در سفر 
به کرمانش��اه درباره راه آهن غرب کشور اشاره کرد و 
به ایسنا گفت: در جریان سفر جهانگیری به کرمانشاه 
از طرف دولت قول داده ش��د قطعه ملایر- کرمانشاه 
راه آهن غرب کش��ور تا پایان سال 94 به اتمام برسد. 
حیدری طی��ب تصری��ح کرد: در ح��ال حاضر قطعه 
ملای��ر- کرمانش��اه این پروژه پیش��رفت خوبی دارد 
و مس��یر ب��رای ریل گذاری آماده اس��ت که از دولت 
انتظ��ار داریم به اج��رای این پروژه کم��ک ویژه ای 
کند. وی تاکید کرد: مردم کرمانش��اه سال هاس��ت 
منتظر ش��نیدن س��وت قطار در دیار خود هستند و 
 ما نیز از دولت انتظار داریم در قالب بودجه سال 94 

به این مهم توجه ویژه ای داشته باشد. 

ضرورت توجه به راه آهن غرب کشور در بودجه ■
یک عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی 
گفت: از دولت انتظار داریم در بودجه س��ال 94 توجه 
ویژه ای به راه آهن غرب کشور داشته باشد. محمدابراهیم 
محبی درباره وضعیت راه آهن غرب کشور اظهار کرد: 
یکی از اصلی ترین اولویت های زیربنایی توسعه کشور 
بح��ث ایجاد خطوط ریلی اس��ت که بای��د با جدیت 
بیشتری دنبال شود. وی افزود: برای جابه جایی مسافر و 
حمل بار، ایمن ترین سرویس حمل و نقل شبکه ریلی 
و قطار است. نماینده مردم سنقر و کلیایی در مجلس 
شورای اسلامی گفت: از سویی دیگر استان کرمانشاه 
در ادوار مختل��ف تاریخ��ی همواره در مس��یر راه های 
بین المللی و جاده های اصلی بوده و همچنین در نقطه 
مرزی غرب کش��ور به عنوان یکی از اس��تراتژیک ترین 
مرزهای کشور واقع شده و مرز خسروی این استان در 
کریدورهای بین المللی به عنوان مرز رسمی بین المللی 
ایران و عراق ش��ناخته شده است. محبی تصریح کرد: 
همچنی��ن در حال حاضر بی��ش از 52 درصد حمل و 
نقل بار جاده ای از طریق استان کرمانشاه به کشور عراق 
صورت می گیرد که همگی این موارد نشان از اهمیت 
راه ان��دازی خط ریلی در این منطق��ه دارد. وی با بیان 
اینکه سال هاست به دنبال راه اندازی راه آهن غرب کشور 

هستیم، گفت: بحث راه آهن غرب کشور علاوه بر مصوبه 
مجلس در قالب مصوبات س��فرهای رؤسای جمهور و 
همچنین مقام معظم رهبری به استان کرمانشاه بارها 
مورد تاکید دولت و مجلس بوده اما همچنان راه اندازی 
آن با مش��کلاتی مواجه اس��ت. این عضو کمیس��یون 
عمران مجلس ش��ورای اس��لامی اظهار کرد: در حال 
حاضر قطعه ملایر- کرمانشاه راه آهن غرب کشور حدود 
90 درصد پیشرفت فیزیکی دارد اما نکته آنجاست که 
10 درصد باقیمانده این قطعه مربوط به ساخت تونل ها 
و ایستگاه هاست که این موارد در مسیر راه اندازی این 
قطعه بسیار حائز اهمیت است چون خطوط ریلی بدون 
ایستگاه نمی تواند معنا داشته باشد. محبی با اشاره به 
س��فر معاون اول رئیس جمهور به اس��تان کرمانشاه و 
قول او برای تسریع در راه اندازی قطعه ملایر- کرمانشاه 
گفت: در جلسه ای که با حضور جهانگیری در استانداری 
کرمانشاه داشتیم، ایشان قول مساعد داد مبالغ خوبی  
را برای راه اندازی هرچه سریع تر قطعه ملایر- کرمانشاه 
راه آهن غرب کشور اختصاص دهد. وی ادامه داد: ما از 
دولت و معاونت راهبردی ریاست جمهوری انتظار داریم 
موضوع راه آهن غرب کشور را جدی گرفته و در قالب 
بودجه 94 رقم قابل ملاحظه ای به آن اختصاص دهند. 
نماینده مردم سنقر و کلیایی در مجلس شورای اسلامی 

با بیان اینکه هنوز بخش قابل توجهی از 
بودج��ه 93 راه آه��ن غرب کش��ور هم 
پرداخت نشده، گفت: نمایندگان استان 
کرمانش��اه در مجلس ش��ورای اسلامی 
مجدان��ه پیگیر تخصی��ص بودجه های 

راه آهن غرب کشور هستند. 
با نمایندگان اس�تان برای کسب  ■

اعتبارات بیشتر هماهنگ هستیم
استاندار کرمانشاه گفت: دستگاه های 
اجرایی برای گرفتن سهم بیشتر از بودجه 
سال آینده برای اس��تان تلاش ویژه ای 
داش��ته باش��ند.  ابراهیم رضایی بابادی 
در جلس��ه شورای برنامه ریزی و توسعه 
اس��تان از مدیران خواست با سماجت، 
پیگی��ری و تلاش روزافزون نس��بت به 
احق��اق حق اس��تان در جذب بیش��تر 
اعتب��ارات اقدام کنند. وی با بیان اینکه 
مجموعه مدیریتی استان با نمایندگان 
م��ردم اس��تان در مجل��س ش��ورای 
اس��لامی برای کسب س��هم اعتبارات 
بیش��تر هم��دل و هماهنگ هس��تند، 
گفت: م��ا از طریق وزارتخانه ها و معاونت برنامه ریزی 
ریاست جمهوری پیگیری های خود را انجام می دهیم 
اما مدیران استان نیز باید با تعامل و رایزنی گسترده 
با وزارتخانه های ذی ربط و معاونت برنامه ریزی پیگیری 
ویژه ای برای جذب اعتبارات بیش��تر در بودجه سال 
آینده داشته باشند. استاندار کرمانشاه گفت: از چند 
مدت گذش��ته پیگیری های خود را در این باره انجام 
داده ایم و مش��کلات استان را در بخش های مختلف 
برای مسؤولان کشوری مطرح کرده ایم و یک حرکت 
خوبی انجام ش��ده و دستگاه های اجرایی نیز باید در 
این زمینه جدیت داش��ته باشند. مجتبی نیک کردار، 
معاون امور عمرانی اس��تانداری کرمانشاه نیز با اشاره 
به گذشت بیش از یک سال از تشکیل دولت تدبیر و 
امید و نزدیک شدن به یک سال استقرار تیم مدیریتی 
جدید در اس��تان گفت: با توجه به لزوم اطلاع رسانی 
به م��ردم از اقدامات انجام ش��ده در طول یک س��ال 
گذش��ته از دس��تگاه های اجرایی می خواهیم سریعاً 
کل اعتبارات هزینه ش��ده برای اج��رای پروژه ها، کل 
اعتبارات در دس��ت اجرا و فهرست پروژه های مهم را 
که در دس��ت اجراست و در طول یک سال گذشته به 
 نتیجه رسیده به صورت مشخص به معاونت عمرانی 

و روابط عمومی استانداری اعلام کنند. 
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توقف خط ریلی کرمانشاه در ایستگاه اعتبار
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